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رئیس جمهور در جلسه ستاد ملی مقابله با کرونا؛

سرویس سیاسی- حجت الاســام  روحانــی روز 
گذشته  در جلسه ستاد ملی مدیریت و مقابله با کرونا با اشاره 
به فرارسیدن سالروز ارتحال حضرت امام خمینی)ره( اظهار 
داشت: این هفته، هفته ای است که هم در آن روز رحلت امام 
خمینی)ره( بزرگوار است، در چهاردهم خرداد و هم روزی 
است که مردم برای حفظ جان امام )ره( فداکاری کردند و 
روز پانزدهم خردادماه که مردم در شهرهای مختلف در قم 
و تهران و ورامین و در شهرهای دیگر هم قیام کردند و هم 
فداکاری کردند و هم کشته های فراوانی و شهدای فراوانی 

تقدیم انقاب اسامی کردند.
رییس جمهوری یادآور شــد: اگر آن حرکت مردمی 
نبود احتمالا جان امام )ره(هم در خطر قرار می گرفت و یا 
برای مدت هــای طولانی ممکن بود امام )ره( را در حبس 

و حصر نگه دارند.
روحانی ادامه داد: امام عزیز و بزرگوار ما ۱۶ سال- از 
سال ۴۱ تا ۵۷- رهبری یک نهضت و انقاب مردمی بزرگ 
را برعهده گرفت و به پیروزی نهایی رساند و این یک کار 
مهم امام )ره( است که نهضتی را پرچمداری و رهبری کرد 
و  با همه فراز و نشیب و مشکات، این نهضت را به پیروزی 

رساند که در تاریخ ایران کمتر سراغ داریم.  
وی با اشاره به اینکه در سده های اخیر کمتر مشاهده 
 شده نهضتی به طور کامل به پیروزی نهایی برسد، تصریح 
کرد: امام توانســت این نهضت را به پیروزی کامل برساند.  
کار دوم امام این بود در برابر تجاوزی که به کشــور انجام 
شده بود و تمامیت ارضی و استقال ما در خطر بود، یعنی 
۸ سال دفاع مقدس یک دفاع پیچیده سخت هشت ساله آن  
هم نه در برابر عراق، بلکه تقریبا در برابر همه قدرت های 

جهانی رهبری کند و به پیروزی برساند.  
روحانی گفت: مســاله ســوم این که امام حکومت 
اسامی را تشکیل داد و همه نهادهای حکومت اسامی را 
در همان سال های اولیه به انجام رساند. یعنی می توان گفت 
از ۱۰ فرودیــن ۵۸ حضور مردم در پای صندوق آرا و همه 
پرسی برای نظام جمهوری اسامی تا اسفند همان سال که 
انتخابات مجلس انجام شد و انتخابات خبرگان، همه پرسی، 
انتخابات برای اصل نظام و انتخابات ریاست جمهوری و 
مجلس شــورای اسامی در سال ۵۸ صورت گرفت و امام 
همه نهادها را در همان ســال اول تشکیل دادند و نهادهای 

اصلی نظام با رای و با اتکا به آرای مردم  تشکیل شدند.
رییس دولت تدبیر و امید اضافه کرد: امام برای نجات 
کشور از استبداد و استعمار انقاب را به پیروزی رساند؛ در 
نجات کشور از اشغال و تجاوز دفاع ملی را به انجام رساند 
و برای تشکیل نظام اسامی همه نهادهای لازم را با رای و 

نظر مردم استقرار بخشید.
روحانی با اشاره به سالگرد ارتحال امام خمینی در روز 
چهارشنبه این هفته گفت: ۳۱ سال از رحلت امام می گذرد 
و خدا را شکر مردم ما همان عشق را به ایشان دارند، و مسیر 
پیروی راه امام را ادامه می دهند و خلف صالح ایشــان مقام 
معظم رهبری، همان پرچم را با همان صابت بر دوش نگاه 
داشته اند و ملت نیز در برابر انواع توطئه ها ایستادگی کردند 

تا به پیروزی رسیدیم.
کرونا قواعد جهانی شدن را زیر سوال برد

رییس جمهوری با اشــاره مسائل به بیماری کووید 
۱۹و ویــروس کرونا گفت: این بیماری همچنان به عنوان 
مســله اصلی و مهم در کشــور ظهور و بــروز دارد. این 
ویروس موجب تحولات بسیاری زیادی در مسائل سیاسی، 
اجتماعی و بهداشتی و حتی در مسائل فرهنگی شده است 
و کار عظیم و بزرگی را در دوران کرونا و پسا کرونا مشاهده 

می کنیم.
وی اضافه کرد: بســیاری از قواعدی که در دنیا مورد 
اعتماد جهانی بود و همه به  آن تکیه کرده بودند همه قواعد 
جهانی شــدن را به یک نحوی زیر عامت سوال قرار داد.  
مســاله مرزها که در دنیا بسیار کمرنگ شده بود و بسیار از 
اتحادیه ها اصا مرزهای خود را برداشــته بودند و مرزی 
نداشــتند، کرونا دوبــاره مرزها را پررنگ کرد و مســاله 
مهاجرت و سفر را که یک امر بسیار ساده و طبیعی و معمولی 

شده بود، تغییر داد.
به این زودی به شرایط پیش از کرونا بر نمی 

گردیم
روحانی گفت: امروز در دوران کرونا و پســا کرونا با 
یک شــرایط جدیدی در جهان مواجه هستیم و شاید این 
روند برای سال ها ادامه پیدا کند زندگی ما محدودتر شده 
اســت و بخشی از زندگی ما مجازی شده است. مردم باید 
باور کنند که به این زودی به شرایط قبل از کرونا نمی توانیم 
برگردیم، این چنین نیست که مردم فکر کنند ۱۵ روز یا یکی 
دوماه دیگر به شرایط دی ماه و اوایل بهمن سال گذشته بر 
می گردیم.  باید برای مدت طولانی سبک زندگی را تغییر 
دهیم و محدودیت ها را بپذیریم و بخشی از زندگی ما باید 

به فضای مجازی برود.
اجتماعات باید با فاصله باشد

روحانــی ادامه داد: ما باید محدودیت ها را بپذیریم و 
بخشی از زندگی ما باید از فضای حقیقی به فضای مجازی 
برود به این زودی ها نمی توانیم زمانی که به هم می رســیم 
دســت بدهیم. این که وزیر بهداشــت مــا اظهار نگرانی 
می کند که برخی مکان های کشــور به گذشته برمیگردند، 
این اشتباهی است که می تواند سرنوشت سامت کشور را 

خدای نکرده در معرض خطر قرار دهد.
وی افزود: دیگر این طور نیست که ما مثل گذشته ده 

بیست نفری دور هم بنشینیم، برای ماه ها باید این کار را ترک 
کنیم، اجتماعات باید با فاصله باشد اگر کسی مبتا به این 
ویروس شد باید به او بگوییم خود را در خانه یا بیمارستان 

قرنطینه کند.
 روحانی گفت: اتفاقا این دوران سخت تری از اسفند 
و فروردین اســت برای این که در اسفند و فروردین بیشتر 
با افرادی که عائم ظاهری کرونا مانند تنگی نفس و سرفه 
داشــتند مواجه بودند، ولی هم اکنون شکل آن عوض شده 
اســت اولا تعداد مبتایانی که کشف می کنیم عددش بالا 
اســت برخی از مبتایان با عائم بالینی و ظاهری عامتی 
نداشته باشد به محض این که تست فرد مثبت می شود وقتی 
به او می گویند، باورش نمی شــود و می گوید اشتباه شده 
است بنابراین کار سخت تر شده است. باید از یک دوست 

فاصله بگیرید که هیچ عامتی هم به ظاهر ندارد.
رییس جمهوری یادآور شــد: کار ما امروز مقداری 
سخت تر از گذشته شده است در عین حال بسیاری از چیزها 
در جامعه در حال تغییر است قهرمانان جامعه ما امروز کادر 
پزشکی هستند، امروز قهرمانان ما در گام اول قهرمانان در 
بیمارســتان ها هستند هیچ وقت در جامعه ما نبوده که چند 
ماه مدارس و دانشگاه به طور کامل تعطیل شود طبیعی است 
که مردم برای علم و دانش بچه هایشان نگران شوند شرایط 

کاما متفاوت شده است.
ســامان دادن به زندگــی و اقتصاد مردم در 

شرایط کرونا مهم است
روحانی اظهار داشت: القای ترس، القای اضطراب، 
القای عدم قطعیت نسبت به آینده زندگی چیز مفیدی نیست 
ما باید تصمیم را بر این بگیریم که بنا اســت ماه ها با یک 
ویروس زندگی کنیــم و یک زندگی توام با احتیاط کامل 
داشته باشیم. این ویروس هست و نمی توانیم بگوییم یک 
سه روز یا دو هفته دیگر آن را از بین می بریم، این ویروس 
در حال چرخش است و چون واکسن و داروی قطعی برای 
آن نیست، در حال چرخش است و  از یک استان به استان 
دیگر می رود و در یک استان که دوره اقامت و سفرش تمام 
می شــود به استان بعدی می رود؛ نوع شیوع و حرکت این 
ویروس هم در داخل کشور و هم در سطح جهان حرکت 

خاص و ویژه ای است.

وی افزود: در این شــرایط ســامان دادن به زندگی و 
اقتصاد مردم از مسائل مهم است، بنابر آماری که در جلسه 
امروز اعام شــد، مشاهده کردیم که در بخش تولید دچار 
یک تفاوت فاحش در اســفند و فروردین نیستیم و بخش 
تولیــد فعال اســت، اما در بخش خدمــات این فاصله را 
مشاهده می کنیم، متاسفانه یا خوشبختانه در ایام مواجهه با 
این ویروس ما روزهای خاصی داشتیم، یک دوره آن شب 
عیــد بود، یک دوره در ماه مبارک رمضان بود و دوره دیگر 
در تابستان است که مردم به مسافرت می روند و این شرایط 

را سخت تر می کند.
روحانی ادامه داد: ما نمی گوییم که سفر نباشد بلکه 
باید با احتیاط کامل با کرونا زندگی کنیم و استراتژی ما بر 
این مبنا باشد که احتیاط کامل را با رعایت فاصله ها، دستور 
العمل ها و  همان مراقبت ها و مواظبت ها و دست شستن ها 

و پرهیز از حضور در اجتماعات بزرگ را داشته باشیم.
رییس جمهوری تصریح کرد: پایش و تصمیم گیری 
مــا نه به صورت هفتگی بلکه به صورت روزانه اســت و 
روزانه در حال پایش هستیم که در کجا قرار داریم، بیماری 
در کجاست، شرایط ویروس چگونه است، شرایط سامت 
مردم چگونه است و برای این کار معیارهایی داریم، دنیا نیز 
ممکن است شبه این معیارها را داشته باشد؛ این تعداد مبتا 

یکی از معیارهای ما است که روزانه اعام می شود.
وی خطاب به مــردم ادامه داد: این تعداد مبتا برای 
مردم  نگران کننده نباشد زیرا تعداد مبتایان جدید عمدتا 
بر مبنای تست بوده و ممکن است فرد مبتا هیچ عائمی 
نداشــته و جوان و حال نیز باشــد، اما در عین حال باید در 
قرنطینــه خانگی قرار گیرد که ویروس را منتقل نکند، پس 

نگران نباشید.

روحانی با بیان اینکه اعام آمار ابتا بر مبنای تست به 
نفع آینده ما است، گفت:  این باعث می شود که فرد مبتا را 
هدایــت کنیم و نگذاریم که دیگری را آلوده کند، خود فرد 
مبتا ممکن است دچار هیچ مشکلی نشود، اما ممکن است 
پدر و پدربزرگ و فردی دارای بیماری زمینه ای در اطرافیان 
خــود را مبتا کند و آنها را در معرض خطر قرار دهد بنابر 
این تعداد مبتا مهم نیســت اما در عین حال باید مراقبت 

سخت را انجام دهیم.
رییــس دولت تدبیــر و امید در بخــش دیگری از 
سخنانش گفت: معیار دیگر معیاری است که معروف است 
به آرزیرو، یعنی شدت اپیدمی در چه حالی است. و وقتی 
این بالای یک است باید کاما ما را نگران کند. و وقتی زیر 
یک است، ما می توانیم راحتتر با این بیماری مواجه بشویم. 
به طور کلی در کشور، ما الان زیر یک هستیم اما بعضی از 
استان ها در شرایط حاد قرار می گیرند و می روند بالای یک. 
آنجا که ما  بالای یک قرار می گیریم همه باید مراقبت شدید 
کنند و با هم کمک کنیم حتی اگر لازم باشــد ممکن است 
برخــی از محدودیت ها را اعمال کنیم چاره ای نداریم. این 
معیار آرزیرو یا آرنات برای ما بسیار مهم است که چگونه 
ما با این ویروس مواجه هســتیم و کجا هســتیم و یکی از 

معیارهای خوب است.
روحانی اشغال تخت های بیمارستانی را یکی دیگر 
از معیارهــا عنوان کرد و افزود: من همیشــه از آقای وزیر 
ســوال می کنم که وضع تخت ما چگونه است و وضع آی 
ســی یو ما چگونه است و وی می گوید که در فان استان 
شــرایط ما خوب نیســت. می گویم تخت چطور و وی 
می گوید الحمدالله تخت خالی ما داریم، و ســوال می کنم 
آی ســی  یو چطور و وزیر می گوید که داریم. این برای ما 

یک معیار است.
رییس جمهوری عنوان کرد: اگر خدای ناکرده اشغال 
تخت های ما به ســمت ۹۰ و بالای ۹۰ برود، شرایط بسیار 
هشدار است و باید ما کاماً مراقبت کنیم. البته امنیت جمعی 
ما و اینکه مردم بیشترشــان آنتی بادی گرفته باشند این هم 
می تواند یکی از معیارهای ما باشــد که متاســفانه جز در 
بعضی از شهرستان ها وضع خیلی خوبی نداریم. یعنی اگر 
۴۰ درصد جمعیت ما دارای آنتی بادی باشند و با همین تست 
سرولوژی مثبت بشوند، مقداری خیال ما راحت می شود که 
این زنجیره متصل نیست و به طور کامل شکسته شده است.

روحانی خاطرنشــان کرد: یکی از ســوال های من 
همیشه از آقای وزیر این است که آنتی بادی های ما در فان 
شهرستان و استان چه وضعیتی دارد پس بنابراین ما هنوز باید 
خیلی احتیاط کنیم. الحمدالله چیزی که ما باید خدا را شکر 
کنیم نشــاط کادر درمانی است. علی القاعده کادر درمانی 
ما باید خســته شده باشند چرا که تمام اسفند و فروردین و 
اردیبهشت و الان که وارد خرداد شده ایم شبانه روز فعالیت 
می کنند با آن روحیه بلند و قدرت روحی، ایثار و فداکاری 
و مــا باید اینجا باید از آنها قدردانی کنیم که این راه را ادامه 

می دهند.  
وی عنــوان کرد: ما الحمدالله در این زمینه مشــکلی 
نداریم. مشکل تجهیزات هم نداریم.  مردم بدانند تجهیزاتی 
که پرســتار و پزشک ما می خواهد ماسک n۹۵ و گانی که 
پرســتار ما می خواهد و تمام وســایلی که ما برای تجهیز 
بیمارســتان نیاز داریم و ونتیاتوری که مورد نیاز است ما 
در این زمینه ها مشــکلی نداریم. روحیه پزشک و پرستار 
بالاست و در زمینه تجهیزات هم وضعیت الحمدالله خوب 

است.    
رییــس دولت تدبیر و امید بیان داشــت: آنچه که از 
مردم عزیزمان می خواهیم همراهی بیشــتر و اجرای بهتر 
دستورالعمل هاست. اگر مردم مراقبت کنند ما حتماً از این 
مشکل به سامت و با حداقل تلفات و با بهترین شکل که 
انشــاءالله امیدوارم پایان این داستان هر روزی که خداوند 
مقرر کرده یک داستان پرافتخاری باشد شبیه آنچه که ما در 
دفاع مقدس، ایثار و فداکاری کردیم و پایان خوشی را رقم 

زدیم اما هم پایان خوشی را رقم بزنیم.  
روحانی خاطرنشــان کــرد: در جلســه امروز دو 
ســه تصمیم جدید اتخاذ کردیم این تصمیم ها در مســیر 
بازگشایی های جدید است اما در عین حال باید توجه داشته 
باشیم که این بازگشایی ها به این معنا نیست که خطراتی که 
وجود داشــته کاهش پیدا کرده بلکه به این معنا است که با 
احتیاط بایــد کارهای روزمره را هم تا جایی که امکانپذیر 
است البته بعضی چیزها همچنان ممنوع است ممکن است 
در هفته آینده گشایشی دیگری ایجاد شود بعضی از موارد 
ممکن است تا پایان خردادماه هم ادامه بدهیم تا ببینیم چه 

می شود و شرایط ما به کجا می رسد.   
از امروز مســاجد برای نمازهای یومیه به 

روی مردم باز است 
روحانــی در بخش دیگری از ســخنان خود درباره 
تصمیمات امروز ستادملی مقابله با کرونا اظهارداشت: ادامه 
داد: تصمیمی که امروز گرفتیم راجع به مســاجد است، که 
مورد درخواست همه مردم و خصوصا افراد متدین ماست، 
مردم می خواستند مساجد لااقل اگر برای عموم باز نیست 
برای نمازهای یومیه باز شــود که  فرصت داشته باشند اگر 
نماز جماعــت می خوانند فاصله هــا را رعایت کنند. از 
امروز در مســاجد به روی مردم در سراسر کشور با اجرای 

دستورالعمل برای نمازهای یومیه باز می شود.
وی در مورد بازگشایی پاساژها هم گفت: مساله دوم 
پاســاژها است که محدودیت داشتیم که تا ۶ بعدازظهر باز 
باشند که ما محدودیت ساعتی آن را بر می داریم ان شاءالله 
مشکلی در این زمینه نباشد. مواردی را هم وزیر کشور در 
خصوص مقرراتی برای ترافیک و ســالم سازی دریا بیان 

کردند که جلسه آن را قبول کرد.
رییس جمهوری گفت: یکســری موارد داریم که در 
این جلســه درباره آن تصمیم نگرفتیم و ممکن اســت در 
جلســات بعد تصمیم بگیریم مانند صحن حرم هایی که 
صبح ها باز می شود شب ها هم باز شود قرار شد بررسی ها 
انجام شــود یا مراکزی که اســتفاده از سالن اجتماعات آن 
ممنوع است، باید با دقت و سرعت کمتر به سمت گشایش 
برویم که مشکلی پیش نیاید. روحانی در پایان سخنانش بار 
دیگر از مردم خواست دستورالعمل های بهداشتی را به طور 
کامل مراعات کنند وگرنه ممکن است دچار موج شدید در 
برخی شهرستان ها شویم و مجبور شویم مقررات سخت 
و ویژه در برخی شهرستان ها در نظر بگیریم که برای مردم 

سخت خواهد بود.

مردم باید باور کنند که به این زودی به شرایط 
قبل از کرونا نمی توانیم برگردیم 

رییس جمهوری گفت: امام برای نجات کشور از استبداد و استعمار انقلاب را به پیروزی رساند؛ در نجات کشور از اشغال و تجاوز دفاع ملی را به 
انجام رساند و برای تشکیل نظام اسلامی همه نهادهای لازم را با رای و نظر مردم استقرار بخشید. 

سرویس سیاسی-  معاون حقوقی رئیس جمهوری گفت: ضرورت دارد که طرح جامع 
حقوقی کرونا و پیگیری ابعاد حقوقی این بیماری و آثار آن بر زندگی شهروندان تدوین شود. 

لعیا جنیدی طی سخنانی در جلسه شورای هماهنگی حقوقی دستگاه های اجرایی با بیان 
اینکه در ابتدای کار، دومین کشوری که تقریباً کرونا در آن بروز چشمگیری داشت ایران بود، 
اظهار کرد: الان دولت و همه ارکان حاکمیت خوب عمل کردند. وزارت بهداشت انصافا خوب 
عمل کرد و دستگاه هایی که امور توزیعی را بر عهده داشتند نیز به خوبی کار کردند. همچنین 

کادر درمانی و پزشکی کشور نیز چنین بوده است.
وی افزود: با اینکه میزان آزمایش ها و تســت های روزانه ما بســیار بیشتر شده، اما تصور 
می کنم اگر درست خاطرم باشد الان در رتبه یازدهم جهانی هستیم و در ضمن نه نگرانی تخت 

بیمارستان داریم نه دستگاه های تنفسی. مرگ ومیرها هم بسیار کمتر شده است.
معاون حقوقی رئیس جمهور تاکید کرد: ما نباید از دو موضوع مهم غافل شویم، یکی اینکه 
مراقبت دائم را باید رعایت کنیم و دیگر اینکه اگر فرض کنیم که این بیماری از میان برود یا لااقل 
کنترل شود، باید بدانیم که ما به عنوان سازمان حقوقی دولت باید ابعاد حقوقی این موضوع را 

بسنجیم که اتفاقا مهمترین بخش هم در فردای کنترل کرونا همین است.
جنیدی ادامه داد: در همان ابتدای کار ما در اسفند ماه سال گذشته که اوایل آگاهی از شیوع 
کرونــا بــود در یک نامه تفصیلی به رییس  جمهوری توجه بر تامین حقوقی و حمایت از کادر 
درمان و رفع نیازها و نیز تجهیزات پزشکی و ایمنی شان مطرح کردیم و در کنار آن اموری را 
برای کسانی که شرایط خاصی داشتند مثل کسانی که محکوم بودند و در بازداشت قرار داشتند 
به طور منظم در قوای قضائیه و مجریه پیگیری کردیم. وی افزود: ما برای استان های خاصی که 
از لحاظ شیوع بیماری وضعیت ناگوار داشتند تمهیداتی را در نظر گرفتیم که از کاهش ساعت 

کار و حجم ترافیک شروع می شد و به سایر موارد از جمله تامین سامت آنان، ختم می شد.
معاون حقوقی رئیس جمهور با بیان اینکه ما در مواجهه با نقض پروتکل های بهداشتی به 
تدوین قوانین کیفری در این زمینه پرداختیم، اظهار کرد: همچنین تاثیر تحریم ها را با طرح یک 
لایحه دفاعی جدید بین المللی نقض تحریم ها ارائه کردیم که با دستور رئیس جمهوری کارش 
دنبال شد. جنیدی ادامه داد: الان زمان یک کار ساختارمند و طرح جامع با پیش بینی های لازم 
است. این کار جامع را به تنهایی از سوی معاونت حقوقی نمی توان پیش برد. کشور باید طرح 
جامع حقوقی داشته باشد و ابعاد حقوقی مختلف آن و آثاری که به جا گذاشته و تبعات حقوقی 
که به دنبال دارد را تدوین کند تا در هر مورد نیازمند یک کار تازه نباشــیم و مســائل را مورد به 
مورد حل نکنیم. وی تاکید کرد: دنیا به سمت پیش بینی وضعیت و تدوین قوانینی برای پیشبرد 
برنامه ها حرکت می کند. از همه اینها برمی آید که یک طرح جامع حقوقی را نیازمندیم و ارکان 
حقوقی دولت باید در این زمینه همکاری کنند و موظف هستند که این طرح جامع فراهم شود.

ســرویس سیاســی- نماینده  مردم 
بندرعباس در مجلس شــورای اسامی تاکید 
کرد که باتوجه به قوانین متعدد موجود، مجلس 
یازدهــم باید نظارت خود را بر اجرای قوانین 
افزایش داده تا شاهد تحولی در حوزه تولید و 

اشتغال زایی باشیم. 
احمد مرادی درباره اولویت های مجلس 
یازدهم، بیان کرد: مجلس یازدهم تحت عنوان 
نیروهای انقاب و با شــعار خدمت به مردم و 
رفع مسائل جامعه شکل گرفت و هدف آن به 

نوعی بازگرداندن مجلس به راس امور است.
وی در ادامه اظهار کرد: از این جهت آنچه 
که اکنون باید در اولویت مجلس یازدهم باشد 
بحث اقتصاد و معیشت مردم و اشتغال زایی است. ما قوانین متعددی در این حوزه ها به تصویب 

رسانده ایم از جمله قانون رفع موانع تولید.
منتخب مردم بندرعباس در مجلس شــورای اسامی تصریح کرد: امسال از سوی رهبر 
انقاب سال جهش تولید نام گذاری شده است و با توجه به قوانین متعدد موجود، مجلس یازدهم 
باید نظارت خود را بر اجرای قوانین افزایش داده تا شاهد تحولی در این حوزه باشیم. از سوی 
دیگر مجلس یازدهم تا جایی که امکان دارد باید از حواشــی فاصله بگیرد. وی در ادامه تاکید 
کرد: امروز اکثریت جامعه زیر خط فقر هستند و یک مجلس پویا و انقابی باید بتواند با اعمال 

نظارت جدی بر قوانین جامه عمل پوشانده و جامعه را به تعادل برساند.

سرویس سیاسی- منتخب مردم تبریز 
در مجلس شــورای اسامی تاکید کرد که ما 
بــا قانون بودجه ای مواجه هســتیم که منابع 
پیش بینی شــده با هزینه ها و مخارج کشور 
ســازگاری نــدارد و یکــی از اولویت های 
مجلــس یازدهم باید اصــاح قانون بودجه 

باشد. 
احمد علیرضابیگی درباره اولویت های 
مجلس یازدهم، بیان کرد: رسالتی که مجلس 
بــر عهده دارد ریل گــذاری صحیح امور در 
راستای اســتفاده صحیح از منابع و امکانات 
کشور است به نحوی که مردم امنیت، آرامش 
و ثبات بیشــتری را در زندگی خود احساس 
کنند. وی در ادامه اظهار کرد: مهم ترین مصداق هدایت منابع، بحث بودجه است. متاسفانه 
در قانون بودجه نیز منابع کشــور واقعی برآورد نشــده فلذا کارآمدی و اثرگذاری در زندگی 

مردم برجای نگذاشته است. 
منتخب مردم تبریز در مجلس شورای اسامی تصریح کرد: ما با قانون بودجه ای مواجه 
هستیم که منابع پیش بینی شده با هزینه ها و مخارج کشور سازگاری ندارد و یکی از اولویت 
های مجلس یازدهم باید اصاح قانون بودجه باشــد. مجلس یازدهم باید به دنبال متقاعد 

کردن و همراه کردن دولت با خود باشد.
علیرضابیگی در پایان تاکید کرد: متاســفانه در چند ســال گذشته دولت بر تصمیمات 
خود پافشاری کرده و آنطور که باید به نظر مجلس توجه نداشته است. ما باید به دنبال همراه 
کردن دولت با مجلس برای مدیریت صحیح منابع کشــور باشــیم. یکی از دلایل مشکات 
حاکم بر جامعه بی توجهی دولت به نظرات مجلس اســت. آنچه که لازم است همراه کردن 

دولت با مجلس است.

سرویس سیاسی- منتخب مردم تبریز 
در مجلس شورای اسامی تاکید کرد که تحقق 
»جهــش تولید« می تواند بخشــی اعظمی از 
مباحث اقتصادی در حوزه معیشت و اشتغال را 
مرتفع کرده و لذا یکی از مهم ترین اولویت های 

مجلس یازدهم رفع موانع تولید است. 
روح الله متفکــر آزاد دربــاره مهمترین 
اولویت هــای مجلس یازدهم بــا بیان اینکه 
یکــی از مهم ترین مباحثی کــه امروز باید به 
آن پرداخته شــود مباحث اقتصادی است که 
در اولویت مجلس یازدهــم قرار دارد، اظهار 
داشــت: پرداختن به مساله  معیشت و اشتغال 
مردم از اهمیت قابل توجهی برخوردار است. 
از سوی دیگر مسائل فرهنگی نیز مورد توجه مجلس یازدهم قرار دارد. وی در ادامه اظهار کرد: 
از آنجا که امسال با تدبیر رهبری به درستی و کارشناسانه سال جهش تولید نام گذاری شده است، 
یکی از مسیرهای واقعی بدون حاشیه برای حل مسائل اقتصادی جامعه، توجه به این شعار است.

منتخب مردم تبریز در مجلس شورای اسامی تصریح کرد: ان شاءالله مجلس یازدهم با 
تمرکز بر این شعار می تواند به آن جامه عمل پوشانده و بسیاری از مشکات و مسائل اقتصادی 
را مرتفع کند. باید منتظر ماند تا کمیسیون های تخصصی مجلس شورای اسامی ظرف چند روز 
آینده تشکیل شود و بعد از آن به طور جدی به این حوزه ورود کنیم. متفکرآزاد در پایان تاکید کرد: 
کمک به رفع موانع تولید از طریق قانون گذاری و نظارت یکی از مهم ترین اولویت هایی است 
که باید مجلس یازدهم به آن بپردازد. برای تحقق شعار جهش تولید و حل و فصل بسیاری از 
مسائل اقتصادی باید شعار جهش تولید عملیاتی شود و لذا رفع موانع تولید از اهمیت ویژه ای 

برخوردار است.

سرویس سیاســی- منتخب مردم لار 
در مجلــس بهبود وضعیت معیشــت مردم 
را بــه عنوان اولویت اصلــی مجلس یازدهم 
عنوان و اظهار کــرد: همه نمایندگان مجلس 
یازدهــم متفق القول اولویــت کاری خود را 
بهبود وضعیت اقتصادی، جلوگیری از تورم و 
ارتقای فضای کسب و کار قرار داده اند. حسین 
حسین زاده اظهار کرد: با توجه به پیام مقام معظم 
رهبری به مناسبت آغاز به کار مجلس یازدهم 
همه نمایندگان متفق القول دو موضوع اقتصاد 
و فرهنگ را به عنوان اولویت های کاری خود 
قرار داده اند لذا ما موضوع معیشت مردم را در 
قالب بهتر شدن اوضاع اقتصادی، جلوگیری از 
تورم و بهبود فضای کسب و کار در جهت رشد و تعالی و جهش تولید در دستور کار خود قرار 
داده و آن را بــه عنــوان اولویت پیگیری می کنیم.وی ادامه داد: با توجه به اینکه قانون گذاری و 
نظارت دو وظیفه مجلس است تاش می کنیم در راستای اولویت های تعیین شده ضمن تنقیح 
قوانین، قوانین جدید را برای بهبود وضعیت اقتصادی و معیشــت مردم وضع کنیم و موانع را 
برداریم. یکی از این ها یکســان سازی حقوق ها و پاداش ها است که مستقیم بر روی معیشت 

خانوار تأثیر می گذارد.

سرویس سیاسی-تعدادی از منتخبان مجلس یازدهم با تبریک به اعضای هیأت رئیسه 
جدید تأکید کردند که برای حل مشکات مردم متحد و آماده هستند.

تعــدادی از منتخبان در صفحات شــخصی خود در توییتــر در مطالب جداگانه ای به 
قالیباف و سایر اعضای هیأت رئیسه عضویت آن ها در هیأت رئیسه را تبریک گفتند. از جمله 
آن ها محمدمهدی زاهدی منتخب کرمان است که نوشت: منتخبان مجلس یازدهم برای حل 

مشکات و در مسیر خدمت به مردم متحد و آماده هستند.
اقبال شــاکری منتخب تهران نیز در توییتی نوشــت: وفاق و همدلی مورد انتظار مردم 
حاصل شد و نمایندگان هیأت رئیسه انقابی و کارآمد را انتخاب کردند تا از روز اول دغدغه 
رفع مشکات معیشتی داشته باشد. سیدنظام موسوی منتخب دیگر تهران نیز با انتشار عکسی 
از مراسم سوگند هیأت رئیسه مجلس یازدهم گفت: هیأت رئیسه مجلس یازدهم با استعانت 
از خداوند متعال و رأی نمایندگان انتخاب شدند. اینک ماییم و بار گران مسئولیت و انتظارات 
به حق و چشــم امیدی که ملت به این مجلس دوخته اند. خدایا از تو مدد می جوییم و دل به 
عنایت تو بسته ایم. سیدغنی نظری منتخب خلخال نیز با اشاره به انتخاب هیأت رئیسه گفت 
که به ترکیب عملگرا، فعال، پرانرژی و مردمی در هیأت رئیسه رسیدیم. ترکیبی که نویدبخش 

روزهای خوب در مجلس شورای اسامی است.
مالک شــریعتی منتخب تهران نیز در توییتی دیگر نوشت: ترکیب هیأت رئیسه پاسخ 

مجلس یازدهم به توصیه روز گذشته رهبر انقاب به نمایندگان است.
محمدباقــر قالیباف رئیس مجلس یازدهم نیز بافاصلــه بعد از تعیین ترکیب هیأت 
رئیسه تأکید کرد: به خودم و همه عزیزان مجلس یادآوری می کنم از این امانت )مسئولیت( 

مراقبت کنند.

ســرویس سیاسی- منتخب مردم تهران در مجلس شورای اسامی تاکید کرد: مباحث 
اقتصــادی از مهم تریــن اولویت های مجلس یازدهم بوده که باید با توجه به وضعیت اقشــار 

مستضعف و کم توان جامعه سریع تر رویکرد خود را در این حوزه به مردم نشان دهیم. 
اقبال شــاکری با اشــاره به اولویت های مجلس یازدهم بیان کرد: مقام معظم رهبری در 
پیامی که به نمایندگان مجلس یازدهم دادند اولویت های مهم را تبیین کردند. یکی از مهم ترین 
حوزه هایی که مقام معظم رهبری بر آن تاکید داشتند بحث اقتصاد است که باید یکی از مهم ترین 
اولویت های مجلس یازدهم باشد.وی در ادامه اظهار کرد: توجه به اقشار مستضعف و کم توان 
جامعه در هر گامی که مجلس بر می دارد حائز اهمیت است و قطعا مجلس در حوزه ها و گام های 

مختلف باید معیشت اقشار مستضعف و کم توان جامعه را در اولویت قرار دهد.
منتخب مردم تهران در مجلس شورای اسامی تصریح کرد: کنترل نرخ تورم، کنترل رشد 
نقدینگی، کنترل بازار مسکن، ایجاد تسهیات برای خرید مسکن، توسعه بازار کسب وکارهای 
نوآورانه و دانش بنیان و توجه به استارت آپ ها از مهم ترین اولویت هایی است که مجلس یازدهم 
باید با آنها بپردازد. توجه به بحث اشتغال و مسکن جوانان نیز از دیگر مواردی است که مجلس 
باید سریع تر رویکرد خود را نسبت به این موارد اعام کند و نشان دهد که ریل گذاری جدید 
مجلس در این حوزه ها چگونه است.شاکری گفت: سایر دستگاه های اجرایی نیز موظف هستند 
تا در این مســیر گام برداشته و خود را تطبیق دهند درغیر این صورت نظارت مجلس شورای 
اسامی باید تمام بخش ها را به ریل اصلی بازگرداند.وی در پایان تاکید کرد: یکی از بخش هایی 
که مجلس شورای اسامی باید به آن توجه کند جهش تولید است و مردم باید تحقق این شعار 
را در بخش های مختلف زندگی خود احساس  کنند. مجلس یازدهم در بستر اقتصاد مقاومتی در 
راستای تحقق این شعار گام برخواهد داشت و اقتصاد مقاومتی نصب العین مجلس یازدهم است.

جنیدی معاون حقوقی رئیس جمهوری: 

طرح جامع حقوقی تبعات کرونا باید 
تدوین شود

تأکید منتخبان بر آمادگی مجلس 
یازدهم برای حل مشکلات مردم

شاکری منتخب مردم تهران در مجلس:

 مباحث اقتصادی از مهم ترین 
اولویت های مجلس یازدهم است

مرادی نماینده  مردم بندرعباس در مجلس: 

معیشت و اشتغال باید در اولویت 
مجلس یازدهم باشد

علیرضابیگی نماینده  مردم تبریز در مجلس: 

اصلاح قانون بودجه باید در اولویت 
مجلس یازدهم باشد

متفکر آزاد نماینده مجلس : 

رفع موانع تولید یکی از مهم ترین 
اولویت های مجلس یازدهم است

منتخب مردم لار در مجلس: 

بهبود وضعیت معیشت مردم اولویت 
اصلی مجلس یازدهم است

رییــس دولت تدبیر و امیــد گفت: معیار 
دیگر معیاری اســت که معروف است به 
آرزیرو، یعنی شدت اپیدمی در چه حالی 
است. و وقتی این بالای یک است باید کاملا 
ما را نگران کند. و وقتی زیر یک اســت، ما 
می توانیم راحتتر بــا این بیماری مواجه 
بشــویم. به طور کلی در کشــور، ما الان 
زیر یک هســتیم اما بعضی از اســتان ها 
در شــرایط حاد قرار می گیرند و می روند 
بــالای یک. آنجا کــه ما  بــالای یک قرار 
می گیریم همه باید مراقبت شــدید کنند و 
با هم کمک کنیم حتی اگر لازم باشد ممکن 
است برخی از محدودیت ها را اعمال کنیم 
چــاره ای نداریم. این معیــار آرزیرو یا 
آرنات برای ما بسیار مهم است که چگونه 
ما با این ویروس مواجه هســتیم و کجا 
هســتیم و یکی از معیارهای خوب است.


